
Referat fra bestyrelsesmøde d. 25/11 2014 

Bredbånd nord - foreningsaftale på tv pakker er kun muligt, hvis alle grundejere tilmeldes aftalen. 

Grøfter over ved Rugholm gik over sine bredder - grøften er nu renset op. 

Vejene bliver ordnet til foråret 2015. 

Grundejerne kan altid kontakte bestyrelsen, hvis der ønskes ekstra grus til opfyldning af huller i vejene (udføres 

af grundejerne selv). 

Orientering til grundejere der får påbud fra kommunen om etablering af mile - grundejerforeningen kan 

desværre ikke ændre på dette påbud. 

Hundestativ ved nedgang til stranden er fjernet af Frederikshavn Kommune. 

Mangler der hundeposer - kontakt Carsten tlf. 21243959 eller send en mail til anemonevej@webspeed.dk 

Kontingent restancer - rykkerbreve udsendes i næste uge. 

Generalforsamlingen til foråret forsøges afholdt i borger og kulturhuset ved strandby hallen. 

Der har været en trafikmåling på Brattenvej og gennemsnitshastigheden blev målt til 40 km.  

Næste år udsendes brev til de grundejere som ikke er medlem af foreningen med orientering om hvad deres 

andel af vej renovering koster - alternativt kan grundejerne melde sig ind i foreningen. 

Carsten vil indhente pris på vejbump. Der skal ansøges ved kommunen hvis vejbump skal etableres. 


